

STAMLER LAJOS

festőművész

8778 Újudvar, Dózsa Gy. u. 12.



1957-ben született Kaposváron. 1980-ban végzett Pécssett rajztanárként, azóta Nagykanizsán tanít, jelenleg a Batthyány Lajos Gimnáziumban. Tehetséggondozó rajz szakköréből 17 tanítványát vették fel művészeti szakközépiskolába. 1981-től alkot rendszeresen, részt vesz alkotótelepeken, csoportos kiállításokon. Egyéni kiállításai: Fonyód, Nagykanizsa, Zalaegerszeg, Kaposvár, Budapest. Tagja a Kapos Artnak, alapítója a Zala Art Képző- és Iparművészeti Egyesületnek. Négy éve szervezi a gimnázium Hyány Galériájának kiállításait. A Magyar Groteszk '93 kiállításán díjat kapott.

1957 in Kaposvár geboren. Abschluss als Lehrer für Kunstszziehung 1980 in Pécs. Seitdem lehrt er im Lajos Batthyány Gymnasium in Nagykanizsa. Aus seinem Talentbetreuerszirkel im Zeichen wurden 17 Schüler auf Kunstfachschulen aufgenommen. Seit 1981 arbeitet er regelmässig, nimmt an Künstlerkolonien, Kollektivausstellungen teil. Selbständige Ausstellungen: Fonyód, Nagykanizsa, Zalaegerszeg, Kaposvár, Budapest. Mitglied von Kapos-Art, Gründer des Künstlerverbandes Zala-Art. Seit 4 Jahren organisiert er die Ausstellungen der Hyány-Galerie des Gymnasiums. Auf der Ausstellung Ungarn Grotesk '93 bekam er einen Preis.

He was born in Kaposvár in 1957. Since graduating as a teacher of Art in Pécs in 1980, he has been teaching in Nagykanizsa, at Batthyány Lajos Secondary Grammar School. Seventeen pupils working in his art circle for the talented have been admitted to the Secondary Technical School of Arts. He has regularly taken part in art colonies and collective exhibitions since 1981. One-man shows: Fonyód, Nagykanizsa, Zalaegerszeg, Kaposvár, Budapest. He is a member of Kapos Art, a founding member of the Zala Art Society of Fine and Applied Arts. He has organized exhibitions in the Hyány Gallery at the grammar school for four years. He won an award at the Hungarian Grotesque '93 Exhibition.